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Notulen van de jaarvergadering te Groet, 5 oktober 1985

aanwezig 32 personen (waaronder 5 bestuursleden)

1. Om 20.00 uur wordt de vergadering geopend door 2e secretaris Mennobart van

Eerden.

2. Mededelingen:

-
Voorzitter Hans Schekkerman is afwezig vanwege een reis naar Eilat, Israël.

-
Alleenleden hebben stemrecht.

-
Twee lezingen na de vergadering: Anthony Wilde over Ierse zeevogels en zee-

vogelbescherming en Kees Camphuijsen over zijn arctische reizen met de Plancius.

3. Notulen vorige vergadering: geen vragen.

4. Ledenbestand:

nu 180 leden, het ledenaantal vertoont een gestage groei.

Financiën: de CvZ heeft een batig saldo van ƒ1584,97. De contributie hoeft

niet omhoog, omdat de verzending van verslagen en mededelingenblad voortaan

via het SBB loopt, zodat er geen portokosten meer gemaakt worden.

5. Bestuurssamenstelling: ’

Penningmeester Frank van der Meer heeft zijn functie overgedragen aan Anja van
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der Niet en het bestuur verlaten. De redactie van het mededelingenblad ver-

huist van Anja van der Niet naar Maarten PLatteeuw. Verder zijn er geen mu-

taties in het bestuur opgetreden.

6. Activiteiten 1985:

Het aantal teluren van rond de 2500 uur per jaar is ook dit jaar weer ge-

handhaafd en er zijn geen tekenen die wijzen op sterke terugval dan wel toe-

name van dit cijfer. Verder zijn er twee simultaan teHingen (in oktober 1984

en in april 1985) en drie strandteliingen (in oktober 1984 en in januari en

april 1985) georganiseerd. Bovendien is er vier weken gekeken vanaf twee

productieplatforms van de NAM (twee weken in december 1.984 en twee in janu-

ari 1985). Het verslag daarvan is inmiddels gereed en wordt ter vergadering

aan de leden verstrekt. Voor 1986 staan naast de gewone zeetrektellingen

drie strandteliingen op het programma, die georganiseerd worden door Guido

Keijl en voorts ook weer twee simultaantellingen (oktober en mei).

Meetpost Noordwijk:

Het blijkt steeds weer een probleem om de Meetpost bemand te krijgen. De ver-

gadering wordt gevraagd of er nog personen zijn die willen tellen vanaf de

Meetpost, bij voorkeur in april en mei. Kees Camphuijsen vraagt waarom juist

die periode gekozen Is. Gegevens uit die periode kunnen waardevolle aanvul-

lingen betekenen op de van da kust bekende gegevens over sterns en steltlo-

pers. Camphuijsen geeft zelf de voorkeur aan de zomer- of winterperiode met

de nadruk op de laatste en de aanwezigheid dan van alkachtigen voor de kust.

Ook Futen en duikers hoopt hij op deze wijze op te sporen. Bij deze meer pro-

jectmatige aanpak (en met de nadruk op de post als "offshore"-post) wil hij

de eventuele-praktische organisatie van Meetpost-activiteiten wel op zich

nemen. Gepeild wordt vervolgens of de voorkeur uitgaat naar de zomer of naar

de winter. De laatste periode blijkt meer gewild. De onkosten (van ƒ 150,-)

vormen voor velen een groot bezwaar. Bovendien is het überhaupt onzeker of

de Meetpost in de winter bemand wordt en of het voor de CvZ haalbaar is

om plaatsen daar te bespreken. Doordat de Meetpost nooit in het weekend be-

mand wordt, is het moeilijk om aan te sluiten bij simultaantellingen. Duide-

lijk is dat eerst een nauwkeurige vraagstelling geformuleerd moet worden over

wat voor gegevens verzameld gaan worden om pas daarna te gaan kijken naar mo-

gelijkheden en middelen. Kees Camphuijsen zal. als contactpersoon optreden voor

degenen die suggesties hebben dan wel vragen en ook, zal hij de contacten met

Rijkswaterstaat onderhouden.

WMM (Werkgroep Mariene Monitoring):

Dit is een ambtenaren-club op hoog niveau, die zich bezig houdt met het in-

ventariseren en ondersteunen van monitoringprojecten ■ in verschillende hio-

tische en abiotlsche facetten van de Noordzee. Kees Camphuiisc» denkt dat
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vooral veel vergaderingen zullen plaats vinden (op 7 november 1985 is er een

plenaire vergadering, waar Anja van der Niet en Maarten Platteeuw de CvZ zul-

len vertegenwoordigen).

7. Automatisering en verslaggeving:

In november zal waarschijnlijk het voorjaarsverslag 1984 verschijnen. De automa-

tisering kampt nog
steeds met een achterstand; terugblikken en meerjarenuit-

draaien zijn voorlopig nog steeds niet mogelijk.

8. Offshore:

De ontwikkelingen hierin verlopen helaas traag (ten tijde van de uitgave van

dit mededelingenblad is de zaak eindelijk enigszins in een stroomversnellinkje

geraakt, red.). In juni hebben Mennobart van Eerden en Kees Camphuijsen nog

gesproken met de heren Kolff (RIN), Boere (SBB) en Drent (NOU) over het pro-

jectvoorstel: voor drie personen een betrekking van vijf jaar om intensief

aet zeevogels bezig te zijn. Alleen het geld ontbreekt nog. Er is overleg

gaande over wat het moederinstituut moet gaan worden, het NIOZ en het RIN

moetr .-ien wie van hen het gaat doen (inmiddels is in rpincipe overeen ge-

komen dat het NIOZ deze taak op zich zou moeten gaan nemen, red.). Het pro-

jectvoorstel ligt nu bij deze instituten, daarna zal het via de NOU naar even-

tuele subsidiegevers moeten, wat vermoedelijk nog vele maanden kan gaan duren.

De aanloop tot. het project is al in 1977 begonnen en nu in 1985 is de subsi-

dieaanvraag nog niet onderweg. De vraag rijst wat voor de CvZ de termijn is,

waarbinnen het project van start moet gaan. De Offshore-groep binnen de

CvZ functioneert niet naar wens. Hierin moet verandering komen, als we enig

resultaat wensen te behalen (inmiddels zijn de eerste stappen hiertoe gezet,

zie ook elders in dit nummer, red.). Jelle van Dijk informeert of er standaard-

fornulieren zijn voor offshore-waarnemingen. Die zijn er en de gegevens, kunnen

direct in de computer verwerkt worden. Het verdient dus aanbeveling om alle

reeds bekende offshore-waarnemingen alvast te gaan verzamelen, zodat deze

niet verloren gaan. Aan Kees Camphuijsen wordt verzocht de offshore-groep met

het oog hierop nieuw leven in te blazen en beter te structureren.

9. CDNA:

De beoordelingscriteria van de CDNA zijn recent verscherpt. De CvZ zal ophel-

dering vragen over het beoordelen van zeldzame zeevogels. Eeventueel zal

iemand van de CvZ in de CDNA moeten plaats nemen. Nader contact hierover zal

volgen.

10. Rondvraag:

Om een inhoudelijke verbetering van de verslagen (niet in de eerste plaats de

halfjaarverslagen) te bewerkstelligen vraagt Kees Camphuijsen of er niet een

redactie gevormd kan worden, waarbij personen
vari buiten het bestuur de publi-

caties vooraf kritisch doornemen. Een redactiecommissie van enkele personen
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dient dan gevormd te worden. Het bestuur zal zich hierover nader beraden.

11. Sluiting:

Om 21.05 uur kan de vergadering gesloten worden.

Uw notulist:

Frits-Jan Maas


